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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mire számíthat az M44?.” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Szabó Pál miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Remélhető leg a minisztérium is belátja végre, hogy Békés megye is Magyarország része . Igaz
mostohán kezelik, de az itt él ők még bíznak abban a 2002-ben tett ígéretben, hogy az M4 4
gyorsforgalmi út lesz . Remélhetőleg a nemrégiben alakult M44 Akciócsoport m űködésével a
kormány és a minisztérium részéről együttműködésre számíthatunk .

Sajnos a hosszú évek nemhogy előrelépést, hanem inkább további racionalizálást hoztak ,
pedig még semmi sem indult el! A visszalépésre példa, hogy a keresztező felüljárók esetében
a tervek középső alátámasztás nélküli megoldást tartalmaznak, egy 2005-ös miniszter i
rendelet a fizikai elválasztásokra vonatkozó m űszaki előírást felfüggesztette, azonban a
megoldás engedélyezéséhez szabvány alóli felmentés megkérése indokolt .

Ilyen tempóban vajon mikor valósul meg az M44 gyorsforgalmi úttá fejlesztése ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . május 6 .

Tisztelettel :

Domokos Lászl ó
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